
 
Kyrkslätts omfattande välfärdsberättelse och välfärdsplan 2022–2025 
 
Kommunstyrelsen 25.04.2022 § 128  
  
 
 
Beredare Kommunutvecklingschef Susanna Hyvärinen, 

fornamn.efternamn@kirkkonummi.fi 
 
 
En omfattande välfärdsberättelse utarbetas inom kommunen en gång per 
fullmäktigeperiod. I välfärdsberättelsen beskrivs välfärdens och hälsans 
tillstånd och hur dessa främjas i Kyrkslätts kommun.  
 
I välfärdsberättelsen sammanfattas synpunkter av sakkunniga och 
gemensamma mål inom olika sektorer. 
 
 

Föredragande Kommundirektör Tarmo Aarnio   
 
Beslutsförslag Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige att fullmäktige 

godkänner Kyrkslätts omfattande välfärdsberättelse och -plan 2022–2025 
som finns som bilaga. 

 
 
Behandling Kommunutvecklingschef Susanna Hyvärinen presenterade ärendet. Hon 

avlägsnade sig från sammanträdet efter denna paragraf kl. 19.30. 
 
Beslut Kommunstyrelsen beslutade enhälligt enligt beslutsförslaget. 
 
  
 
Kommunfullmäktige 16.05.2022 § 42    
501/00.01.03/2022    

 
 

    
 
Beslutsförslag Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att fullmäktige godkänner 

Kyrkslätts omfattande välfärdsberättelse och -plan för åren 2022–2025 
som finns som bilaga. 

 
 
Behandling Kommunutvecklingschef Susanna Hyvärinen presenterade ärendet vid 

sammanträdet. 
 

Ordföranden förklarade diskussionen avslutad och konstaterade att Hannu 
Valtanen under diskussionens gång hade lämnat följande 
remitteringsförslag: 
 
”Välfärdsrapportens rapportdel är saklig, men välfärdsplanen bör 
korrigeras. Målen ska klargöras och mätarna ska mäta själva ärendet. 
Målen och mätarna är nu till och med ord för ord desamma. Jag föreslår att 
välfärdsrapporten remitteras för beredning så att den kan godkännas vid 
fullmäktiges sammanträde i juni.” 
 



Remitteringsförslaget understöddes av Sini Felipe, Anna Sahiluoma, Kari 
Virtanen, Marko Kari, Tuovi Ronkainen, Ulf Kjerin, Kim Liljequist, Urho 
Blom, Marjut Frantsi-Lankia, Jani Ekman, Kim Åström, Carl-Johan Kajanti, 
Josephine Frimodig, Liisa Kosonen, Tero Suominen, Johanna Fleming, 
Matti Kaurila, Martin Honkanen, Antti Kilappa, Minna Hakapää, Ulla 
Seppälä, Antti Salonen, Timo Haapaniemi, Ville Salminen, Piia Aallonharja, 
Johanna Järvinen och Martin Valtonen. 
 
Remitteringsförslaget godkändes enhälligt efter att ordföranden hört sig för 
om det. 
 
Konstaterades att ledamot Timo Haapaniemi avlägsnade sig från 
sammanträdet efter denna paragraf kl. 19.00 och ersättare Leena Virkki 
anlände till sammanträdet i stället för honom. 
 

 
Beslut Kommunfullmäktige beslutade enhälligt att remittera ärendet för ny 

beredning. 
 
 


